

Holiday Inn® & Suites

AN IHG® HOTEL

AL JUBAIL

Just the place for you

Book with us and join **IHG® Rewards Club**
احجز لدينا وانضم إلى نادي مكافآت فنادق IHG®

With a great location in Al Jubail Industrial City, close to many energy companies and only a short drive from Fanateer Beach, Holiday Inn & Suites Al Jubail is your ideal choice for business or leisure travel. Kids stay and eat free, and the Impresso Café in our lobby is just the spot for informal meetings or social gatherings. For longer stays, our suites have kitchenettes, and our Al Tavola restaurant offers all-day dining and a speciality pizza oven. We also have 3 adaptable events spaces, a peaceful spa, and an outdoor pool with a sundeck, plus mocktails and juices in the Blendin' café.

بموقع رائع في مدينة الجبيل الصناعية قرب العديد من شركات الطاقة وعلى بُعد مسافة قريبة بالسيارة من شاطئ الفناتير، يعد فندق هوليداي إن آند سويتس الجبيل خيارك المثالي لمباشرة أعمالك أو للترفيه. تفضل باصطحاب أطفالك هنا لإقامتهم ووجباتهم مجانية. أما مقهى إمپريسو في بهو الفندق، فهو المكان الأنسب للاجتماعات غير الرسمية أو اللقاءات الاجتماعية. وللإقامات الطويلة، احجز جناحاً بمطبخ صغير وتمتع بتناول أشهى الأطباق في مطعم التافولا طوال اليوم، ولاسيما من فرن الحطب. يتميز الفندق أيضاً بثلاث قاعات متعددة الاستخدام للمناسبات والفعاليات وسبا هادئ ومسبح خارجي بتراس مكشوف، بالإضافة إلى مقهى بلندين وعصائره المنعشة.

T +966 (13) 3451 555 E info@holidayinnjubail.com

holidayinn.com



How to find us

Holiday Inn & Suites Al Jubail is on the main road, near major energy companies in Al Jubail, and close to the beach. It's just a 50 minutes' drive from King Fahd International Airport in Dammam.

يقع فندق هوليداي إن آند سويتس الجبيل على الطريق الرئيسي بالقرب من كبرى شركات الطاقة في الجبيل وعلى مقربة من الشاطئ. ولا يبعد الفندق عن مطار الملك فهد الدولي بالدمام سوى 50 دقيقة بالسيارة.

What is waiting for you

Kids Stay and Eat Free | Al Tavola All Day Dining restaurant | Impresso Lounge | 24-hour room service | Inclusive Wi-Fi | 3 versatile meeting rooms | AVA Spa & Fitness Centre | Blendin' Pool Cafe

إقامة ووجبات مجانية للأطفال | مطعم آلتافولا مفتوح طوال اليوم | لاونج إمپريسو | خدمة غرف 24 ساعة | واي فاي | 3 قاعات متعددة الاستخدام | سبا ومركز اللياقة البدنية آفا | مقهى المسبح بلندين

Check in: 3 pm

Check out: 12 pm

موعد الوصول: ٣ عصرًا

موعد المغادرة: ١٢ ظهرًا

Parking

Complimentary Parking خدمة اصطاف السيارات مجانية

Events and Meetings

The hotel has 3 adaptable meeting rooms with all the latest AV equipment. They can also be easily converted to host family parties and special events, including bespoke decoration and catering.

يضم الفندق 3 غرف اجتماعات متعددة الاستخدام مجهزة بأحدث المعدات الصوتية والمرئية. ويمكن أيضاً تعديلها بسهولة لإقامة الحفلات العائلية والمناسبات الخاصة، مع توفير الديكورات وخدمات تناول الطعام حسب الطلب. أما لاونج إمپريسو، فيضم مركزاً للأعمال يعمل 24 ساعة، مزود بمقابس ومداخل USB وطابعة.

Amwaj 1 | 54 Sqm - 45 Guests ضيفاً | قاعة الأمواج 1

Amwaj 2 | 55 Sqm - 45 Guests ضيفاً | قاعة الأمواج 2

Remal | 38 Sqm - 38 Guests ضيفاً | قاعة الرمال

Rooms

144 Rooms

King Standard Non Smoking	35
Twin Standard Non Smoking	27
King Premium Non Smoking	27
Twin Premium Non Smoking	15
King Bed Suits Non Smoking	20
King Bed 1 BDRM Suite CYRD View Non Smoking	16
King Mobil Accessible Roll IN SHWR Non Smoking	2
King HEAR Accessible Roll IN SHWR Non Smoking	1
Twin BEDS HEAR Access Roll IN SHWR Non Smoking	1

Dining

6:00 am - 12:00 am
Open Daily يومياً

ALTAVOLA

Open for breakfast, lunch and dinner, our spacious, contemporary Al Tavola restaurant offers a lavish buffet service. Dishes incorporate flavours from across the world, and our chefs also cook to order in the open kitchen. Room service is available from this menu too.

Open daily, 6am until midnight..

بمساحته الواسعة وأجوائه العصرية، يقدم مطعم آلتافولا أشهى الأطباق التي تضم نكهات شهية من المطابخ العالمية، كما ينهمك الطهاة في طهي ألذ الأطباق حسب الطلب في المطبخ المفتوح. وتوفر خدمة الغرف أيضاً أطباقاً من تلك القائمة نفسها. مفتوح يومياً من 6 صباحاً حتى منتصف الليل.

Impresso Lounge

Along with Starbucks coffee, our Impresso Lounge serves deli snacks and delicious pastries throughout the day. It has a cosy, casual vibe and quiet corners, so you can arrange informal business meetings, meet up with family, or just put your feet up and relax.

Open daily, 6am until midnight.

بالإضافة إلى قهوة ستاربكس، يقدم لاونج إمپريسو وجبات خفيفة جاهزة ومعجنات شهية طوال اليوم. يتميز اللاونج بأجوائه الدافئة الودودة وأركانه الهادئة، ما يجعله مكاناً مناسباً لترتيب اجتماعات العمل غير الرسمية أو اللقاءات العائلية، أو لمجرد الاستجمام والاسترخاء. مفتوح يومياً من 6 صباحاً حتى منتصف الليل.

Blendin'

Coffee, burgers and deli snacks are all on offer at our laid-back Blendin' pool cafe, alongside a mocktail list of freshly squeezed juices. While you're relaxing on the sundeck, you can also order a choice of cosmopolitan dishes from Al Tavola's all day dining menu.

Open daily, 6am until midnight.

تناول شطائر البرجر والوجبات الخفيفة الجاهزة في مقهى المسبح الهادئ بلندين، إلى جانب قائمة المرطبات والعصائر الطازجة والقهوة. وإن أردت الاستلقاء في التراس، اختر من باقة مذهلة من الأطباق العالمية بقائمة طعام آلتافولا المفتوح طوال اليوم.

مفتوح يومياً من 6 صباحاً حتى منتصف الليل.

Hotel Address

35817 Jalmudah, Taibah, Al Jubail
Saudi Arabia
T +966 133451555
E info@holidayinnjubail.com
holidayinnjubail.com

٣٥٨١٧ جلمودة، طيبة، الجبيل
المملكة العربية السعودية

هاتف: +966 133451555

البريد الإلكتروني: info@holidayinnjubail.com
holidayinnjubail.com

Airport

King Fahd International Airport in Dammam, Saudi Arabia
مطار الملك فهد الدولي في الدمام، المملكة العربية السعودية

Nearby Attractions

Corniche Fanateer - Al Nakheel Beach - Jubail Center Mall
كورنيش الفاتير - شاطئ النخيل - جبيل سنتر مول

